

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	11/17/2003
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Webasto Thermosysteme GmbH	10/17/2005
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Webasto AG
Street Address:	Kraillinger Strasse 5
City:	Stockdorf
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	D-82131
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	10667408
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(703)848-2981
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	7035843273
Email:	dsafran@rmhlaw.com
Correspondent Name:	David S. Safran
Address Line 1:	PO Box 10064
Address Line 4:	McLean, VIRGINIA 22102
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	002664-17(DSS)
NAME OF SUBMITTER:	David S. Safran
Total Attachments: 12 source=Merger_Webasto_AG#page1.tif source=Merger_Webasto_AG#page2.tif source=Merger_Webasto_AG#page3.tif	

CH \$40.00 10667408

500468069

PATENT
REEL: 020534 FRAME: 0327

source=Merger_Webasto_AG#page4.tif
source=Merger_Webasto_AG#page5.tif
source=Merger_Webasto_AG#page6.tif
source=Merger_Webasto_AG#page7.tif
source=Merger_Webasto_AG#page8.tif
source=Merger_Webasto_AG#page9.tif
source=Merger_Webasto_AG#page10.tif
source=Merger_Webasto_AG#page11.tif
source=Merger_Webasto_AG#page12.tif



C o m m e r c i a l R e g i s t e r

o f t h e

Munich County Court

Section B
(Register of Companies)

Number 80078

Munich County Court
Commercial Register

Number of Firm
HRB 80078

Register of Companies
Updated Reproduction
of Register Entries
Access of Oct 17, 2005, at 7:39 a.m.

Official Printout

**This printout bears no signature and is deemed to be
a certified copy**

1. Number of entries made so far: 14

2. a) Name of Company: Webasto AG

b) Headquarters, Place of Business, Branch Offices:

Gauting, County of Starnberg

c) Objects of the Company:

Production and distribution of temperature management systems, door systems and roof systems, as well as distribution of components, module systems, and accessories, in the original equipment manufacturing (OEM) and appliance manufacturing (AM) fields of the motor industry and trade. Performance of a holding function for business enterprises of any kind and of varying legal structure by way of acquisition of shares in, as well as purchase, founding, holding, management, sale, and realization of, other enterprises and of shares in such enterprises.

3. Share Capital:

38,046,528.00 EUR

4. a) General Rule of Agency

The company is represented either by two executive directors or by an executive director jointly with a general agent (*).

b) Executive Board, Managing Body, Managing Directors, General Partners, Agents, and Persons Holding Special Powers:

Persons holding several agency:

President of the Executive Board: Kortüm, Franz-Josef, MBA, Pfaffenhofen, *Aug 18, 1950

Executive Director: Leube, Helmut, Doctor of Engineering, Herrsching, *Jul 8, 1953

Executive Director: Dr. Thurow, Wolfgang, Vaterstetten, *Mar 17, 1947

5. General Agents:

Several agency:

Holderer, Steffen Kurt, Emmering, *Sep 17, 1963

Agency held jointly either with an executive director or with another general agent:

Dr. Böhmer, Daniel, Munich, *Aug 22, 1963

Dr. Forsthuber, Wolfgang, Maisach, *Jul 19, 1957

Göllnitz, Bernd, Neubiberg, *Dec 27, 1961

Hannemann, Wolf-Michael, Starnberg, *Apr 16, 1950
Knape, Johannes Wilhelm, Gauting-Königswiesen,
*Apr 14, 1960
Kögel, Klaus, Würthersee, *Jan 30, 1958
Lichtner, Jochen, Weilheim, *Jun 8, 1959
Marmitt, Edgar, Munich, *Apr 3, 1955
Dr. May, Detlef, Herrsching, *May 26, 1948
Mühlbauer, Philipp, Lenggries, *Jun 30, 1964
Pfalzgraf, Manfred, Herrsching, *Feb 13, 1955
Schütt, Thomas, Fürstenfeldbruck, *Apr 4, 1965
Dr. Thies, Jürgen, Diessen, *Feb 9, 1955
Thompson, Phillipp, Haimhausen/Inhauser Moos,
*Aug 22, 1961
Weller, Andreas, Planegg, *Oct 31, 1969
Wern, Wolfgang, Langenneufnach, *Feb 16, 1957
Zanker, Helmut, Krailling, *Dec 2, 1956

**6. a) Legal Structure, Commencement, Articles of
Incorporation or of Association:**

Public Limited Company

Articles of Incorporation (**) dated July 23, 1986 with
latest amendments by resolution dated May 22, 2001

b) Other Legal Relations:

By virtue of the merger agreement dated June 4, 1992,
and the resolution passed on the same day by the meet-
ing of the shareholders of the transferring company,
the firm Webasto Holding GmbH with registered offices
in Stockdorf (Munich County Court Register of Companies
No. 74832) was merged into the company.

By virtue of a split-off agreement dated November 28, 2002, of the resolution passed by the meeting of the shareholders of the transferring company on the same day, and of the resolution passed by its own shareholders' meeting on December 2, 2002, the company has taken over parts of the assets of the Webasto Thermosysteme International GmbH with registered offices in Gauting (Munich County Court Register of Companies No. 126081), said assets consisting of shares in the firm Webasto Thermosystems Inc. with registered offices in Michigan, USA.

By virtue of the merger agreement dated November 17, 2003, of the resolution passed by the joint meeting of the shareholders of the transferring companies on November 17, 2003, and of the resolution passed by its own shareholders' meeting on the same day, the company has taken over the following firms by way of merger:

Webasto Klimatechnik GmbH with registered offices in Gauting/Stockdorf (Munich County Court Register of Companies No. 83991);

Webasto Product International GmbH with registered offices in Gauting/Stockdorf (Munich County Court Register of Companies No. 127770);

Webasto Thermosysteme GmbH with registered offices in Neubrandenburg (Neubrandenburg County Court Register of Companies No. 118);

Webasto Vehicle Systems International GmbH with registered offices in Gauting/Stockdorf (Munich County Court Register of Companies No. 122821);

Webasto Informationssysteme GmbH with registered offices in Gauting/Stockdorf (Munich County Court Register of Companies No. 101360);

Webasto Karosseriesysteme GmbH with registered offices in Gauting/Stockdorf (Munich County Court Register of Companies No. 96983); and Webasto Systemkomponenten Beteiligungs-GmbH with registered offices in Gauting (Munich County Court Register of Companies No. 112878).

By virtue of a spin-off agreement dated May 9, 2005, of the resolution passed by the shareholders' meeting of the firm Webasto Bus GmbH with registered offices in Gauting (Munich County Court Register of Companies No. 156988) on May 9, 2005, and of the resolution passed by its own shareholders' meeting on the same day, the company has transferred parts of its assets (the sphere of business "Bus") to said firm.

By virtue of the merger agreement dated July 20, 2005, of the resolution passed by the meeting of the shareholders of the transferring company on July 20, 2005, and of the resolution passed by its own shareholders' meeting on the same day, the firm Open Air Systems GmbH with registered offices in Stockdorf (Munich County Court Register of Companies No. 141697) was merged into the company.

By resolution of the shareholders' meeting dated May 22, 2001, the executive board of directors was authorized to increase, until May 22, 2006, and with the consent of the outside board of directors, the share capital by an overall maximum of 5,200,000.- EUR (authorized capital 2001), said increase to be effected either once or several times and against contributions in cash or in kind with the proviso that in specific cases the shareholders' subscription rights may be excluded.

7. a) Day of Last Entry:

Sept 13, 2005

Munich, October 17, 2005

The printout witnesses the entries
in the Commercial Register
Wilczek, Senior Judicial Assistant
as Deputy Court Clerk

SEAL
BAVARIA
COUNTY COURT

(*) General agent and general agency in the meaning of
sections 48 and 49 German Commercial Code. Section 49
reads as follows:

(I) The general agency authorizes to perform all kinds
of judicial and extrajudicial business deals and
transactions occurring in the course of the opera-
tion of a commercial trade.

(II) The general agent is not authorized to convey or
encumber real estate except this power has been
specifically granted to him.

(**) In Germany the "Satzung" comprises the entire consti-
tution of a public company. This term, therefore, was
translated the American way since it covers elements
of the British "Articles of Association" and "Memo-
randum of Association" as well as of the "Byelaws"
sometimes added in American practice.

(Footnotes added by translator)

It is hereby certified that this printout is a true copy of the commercial register.

Munich, this seventeenth day of October
two thousand and five

RELIEF SEAL
BAVARIAN
COUNTY COURT **Munich County Court - Registers Division -**
MUNICH

sgd. Wilczek,
Doris Wilczek, Senior Judicial Assistant
as Deputy Court Clerk

It is hereby certified that the above signature of Doris Wilczek, Senior Judicial Assistant, and the affixed seal of office are true and authentic. It is further certified that the person named above was duly authorized by statute to perform this official act.

Munich, this seventeenth day of October
two thousand and five

SEAL
BAVARIA
MUNICH
COUNTY COURT **The President of the Munich County Court**
p.p.

sgd. Heinz Willer
Dr. Heinz Willer, County Court Judge
as Division Chief

It is hereby certified that the above signature of Dr. Heinz Willer, County Court Judge, acting as Division Chief for the President of the Munich County Court, and the affixed seal of office are true and authentic.

Munich, this nineteenth day of October
two thousand and five

SEAL	The President
BAVARIA	of the District Court Munich I
THE PRESIDENT	p.p.
OF THE DISTRICT	sgd. Thomas Spielbauer
COURT MUNICH I	Vice President



Als vom Präsidenten des Landgerichts München I öffentlich bestellte(r) und allgemein beeidigte(r) Übersetzer(in) für die englische Sprache bestätige ich: Vorstehende Übersetzung der mir im Original vorgelegten, in deutscher Sprache abgetakten Urkunde ist richtig und vollständig.

München, den 5. Nov. 05

Hans Bader

Handelsregister B des Amtsgerichts München	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 28.10.2005 11:11	Nummer der Firma: HRB 80078
-Amtlicher Ausdruck-	Seite 1 von 3	
->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-		

1. Anzahl der bisherigen Eintragungen:

14

2. a) Firma:

Webasto AG

b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen:

Gauting, Landkreis Starnberg

c) Gegenstand des Unternehmens:

Herstellung und Vertrieb von Temperaturmanagementsystemen, Türsystemen und Dachsystemen und Vertrieb von Komponenten, Modulsystemen und Zubehör in den Bereichen Erstausrüstung (OEM) und Nachrüstung (AM) der Fahrzeugindustrie und des Handels. Wahrnehmung einer Holdingfunktion für Unternehmen jeder Art und unterschiedlicher Rechtsformen durch Beteiligung, Erwerb, Gründung, Halten, Verwaltung, Veräußerung und Verwertung anderer Unternehmen sowie von Unternehmensbeteiligungen.

3. Grund- oder Stammkapital:

38.046.528,00 EUR

4. a) Allgemeine Vertretungsregelung:

Die Gesellschaft wird durch zwei Vorstandsmitglieder oder durch ein Vorstandsmitglied gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten.

b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis:

Einzelvertretungsberechtigt:

Vorstandsvorsitzender: Kortüm, Franz-Josef, Dipl.Kaufmann, Pfaffenhofen, *18.08.1950

Vorstand: Dr. Ing. Leube, Helmut, Herrsching, *08.07.1953

Vorstand: Dr. Thurow, Wolfgang, Vaterstetten, *17.03.1947

5. Prokura:

Einzelprokura:

Holderer, Steffen Kurt, Emmering, *17.09.1963

Gesamtprokura gemeinsam mit einem Vorstandsmitglied oder einem anderen Prokuristen:

Dr. Böhmer, Daniel, München, *22.08.1963

Dr. Forsthuber, Wolfgang, Maisach, *19.07.1957

Göllnitz, Bernd, Neubiberg, *27.12.1961

Hannemann, Wolf-Michael, Starnberg, *16.04.1950

Knape, Johannes Wilhelm, Gauting-Königswiesen, *14.04.1960

Kögel, Klaus, Wörthersee, *30.01.1958

Lichtner, Jochen, Weilheim, *08.06.1959

Marmitt, Edgar, München, *03.04.1955

Dr. May, Detlef, Herrsching, *26.05.1948

Mühlbauer, Philipp, Lenggries, *30.06.1964

Pfalzgraf, Manfred, Herrsching, *13.02.1955

PATENT

REEL: 020534 FRAME: 0338

Handelsregister B des Amtsgerichts München	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 28.10.2005 11:11	Nummer der Firma: HRB 80078
-Antlicher Ausdruck-	Seite 2 von 3	
->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-		

Schütt, Thomas, Fürstenfeldbruck, *04.04.1965
Dr. Thies, Jürgen, Dießen a. A., *09.02.1955
Thompson, Phillip, Haimhausen / Inhauser Moos, *22.08.1961
Weller, Andreas, Planegg, *31.10.1969
Wern, Wolfgang, Langenneufnach, *16.02.1957
Zanker, Helmut, Krailling, *02.12.1956

6. a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag:

Aktiengesellschaft

Satzung vom 23.07.1986
Zuletzt geändert durch Beschluss vom 22.05.2001

b) Sonstige Rechtsverhältnisse:

Die "Webasto Holding GmbH" mit dem Sitz in Stockdorf (AG München HRB 74832) ist auf Grund des Verschmelzungsvertrags vom 04. Juni 1992 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung der übertragenden Gesellschaft vom selben Tag mit der Gesellschaft verschmolzen.

Die Gesellschaft hat im Wege der Abspaltung gemäß Abspaltungsvertrag vom 28.11.2002 sowie Beschluss ihrer Hauptversammlung vom 02.12.2002 und Beschluss der Gesellschafterversammlung der übertragenden Gesellschaft 28.11.2002 Teile des Vermögens (Beteiligung an der Webasto Thermosystems Inc. mit Sitz in Michigan, USA) von der Webasto Thermosysteme International GmbH mit dem Sitz in Gauting (Amtsgericht München HRB 126081) übernommen.

Die Webasto Klimatechnik GmbH mit dem Sitz in Gauting/Stockdorf (Amtsgericht München HRB 83991), die Webasto Product International GmbH mit dem Sitz in Gauting/Stockdorf (Amtsgericht München HRB 127770), die Webasto Thermosysteme GmbH mit dem Sitz in Neubrandenburg (Amtsgericht Neubrandenburg HRB 118), die Webasto Vehicle Systems International GmbH mit dem Sitz in Stockdorf, Gde. Gauting (Amtsgericht München HRB 122821), die Webasto Informationssysteme GmbH mit dem Sitz in Stockdorf, Gde. Gauting (Amtsgericht München HRB 101360), die Webasto Karoseriesysteme GmbH mit dem Sitz in Gauting/Stockdorf (Amtsgericht München HRB 96983) und die Webasto Systemkomponenten Beteiligungs-GmbH mit dem Sitz in Gauting (Amtsgericht München HRB 112878) sind auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 17.11.2003 sowie des Beschlusses der Hauptversammlung der übernehmenden Gesellschaft und des Beschlusses der gemeinsamen Gesellschafterversammlung der übertragenden Gesellschaften vom jeweils 17.11.2003 mit der Gesellschaft verschmolzen.

Die Gesellschaft hat im Wege der Ausgliederung gemäß Ausgliederungsvertrag vom 09.05.2005 sowie Beschlusses ihrer Hauptversammlung und Beschlusses der Gesellschafterversammlung der übernehmenden Gesellschaft vom jeweils 09.05.2005 Teile des Vermögens (den Geschäftsbereich "Bus") auf die Webasto Bus GmbH mit dem Sitz in Gauting (Amtsgericht München HRB 156988) übertragen.

Die Open Air Systems GmbH mit dem Sitz in Stockdorf (Amtsgericht München HRB 141697) ist auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 20.07.2005 sowie des Beschlusses der Hauptversammlung vom 20.07.2005 und des Beschlusses der Gesellschafterversammlung der übertragenden Gesellschaft vom 20.07.2005 mit der Gesellschaft verschmolzen.

Der Vorstand ist durch Beschluß der Hauptversammlung vom 22. Mai 2001 ermächtigt, mit Zustimmung des Aufsichtsrates das Grundkapital bis zum 22. Mai 2006 einoder mehrmalig gegen Baroder Sacheinlagen insgesamt um bis zu 5.200.000,- EUR zu erhöhen (Genehmigtes Kapital 2001), wobei das Bezugsrecht der Aktionäre in bestimmten Fällen ausgeschlossen werden kann.

7. a) Tag der letzten Eintragung:

13.09.2005

Handelsregister B des Amtsgerichts München	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 28.10.2005 11:11	Nummer der Firma: HRB 80078
-Authentischer Ausdruck-	Seite 3 von 3	
->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-		

München, 28.10.2005
Der Ausdruck bezeugt den Inhalt des
Handelsregisters
Braun, Justizangestellter
Urteilsbeamter der Geschäftsstelle

